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NAVN KOMMUNE TILSTEDE 

Vidar Thom Benjaminsen 
(leder) 

Vågan kommune Møtt 

Susan Berg Kristiansen 
(nestleder) 

Værøy kommune Møtt 
 

Jonny Finstad Vestvågøy kommune Møtt 

Einar Benjaminsen Flakstad kommune Møtt 

Hanna Sverdrup Moskenes kommune Møtt 

Elisabeth Mikalsen Røst kommune Møtt 

Lena Hansson Leder KRU Møtt 

Gaute Wahl Daglig leder Møtt 

     

SAKSNR. NAVN PÅ SAK VEDLEGG VEDTAK: 

1/24 Godkjenning av 
innkalling og 
saksliste 

 Sakliste godkjent 
 

2/24 Godkjenning av 
protokoll fra AU-
møte 29-23 

 Godkjent 

3/24 Orienteringssaker  Daglig leder orienterte om forlengelse av 
bistandsavtale med Steinar Pleym 
Pedersen.  

4/24 Mulig besøk av 
fiskeriministeren 

 Det jobbes med besøk fra fiskeri- og 
havministeren til Lofoten 22.1 med tema 
kvotemeldingen. 
 
Vedtak: 
Lofotrådet ønsker et eget møte med 
fiskeriministeren 22.1. Daglig leder følger 
opp. 

5/24 Samarbeid med 
Lofoten 
næringsforum om 
samferdsel 

 AU drøftet alternative løsninger for 
samarbeid med Lofoten næringsforum.  
 
Vedtak: 
Lofotrådet går i samarbeid med Lofoten 
næringsforum til offentlig anskaffelse av 
bistand til forsterket arbeid med 
samferdsel. Konkurransen gjøres under 
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kapittel I som en begrenset konkurranse. 
Oppdragsbeskrivelse og 
tildelingskriterier skal godkjennes av AU 
før utlysning.  

6/24 NTP - politisk 
påvirkningsarbeid 

 AU drøftet muligheter for politisk 
påvirkningsarbeid opp mot 
fremleggingen av Nasjonal transportplan 
(NTP) ut fra dagens situasjon. NTP er 
ventet lagt frem rundt påske.  
 
AU er enige om at det er viktig å sette av 
tid og reise sammen for fysiske møter 
med relevante nasjonale 
beslutningstagere.  
Det vil også være viktig å bruke 
partikanaler, én til én-møter og andre 
muligheter basert på nettverk. 
Det er ønskelig å få til et møte med 
Nordlandsbenken på Stortinget før 
påske, for å fremme Lofotens interesser 
bredt men med vekt på samferdsel.  
 
Vedtak: 
Daglig leder planlegger og ber om et 
møte med Nordlandsbenken på 
stortinget før påske.  

7/24 KVU Nord-
Norgebanen og 
KVU Nord-Norge 

 AU diskuterte om Lofotrådet bør avgi 
høringsuttalelse til KVU Nord-
Norgebanen, basert på vedtatt 
høringssvar fra styret i Vesterålsrådet.  
 
AU diskuterte også viktige momenter for 
Lofotrådet til høringssvar til rapporten 
KVU Nord-Norge. Det er ønskelig at 
Lofotrådet avgir høringssvar også på 
denne, og det blir her viktig å løfte frem 
momentene og begrunnelsene i 
tiltakspakken som foreslås i rapporten.  
 
Vedtak: 
Lofotrådet avgir høringsuttalelse om KVU 
Nord-Norgebanen. Daglig leder reviderer 
høringssvar avgitt fra Vesterålsrådet 
etter innspill fremkommet i møte, og 
kommer tilbake til AU med nytt forslag.  
Daglig leder utarbeider også høringssvar 
til KVU Nord-Norge i tråd med innspill 
gitt i møtet. 

8/24 Helse Nord - 
omstillingsprosess 

 Daglig leder orienterte om status for 
samfunnsanalyse og avgjørelse om å 
utløse opsjon om konsekvenser for 
primærhelsetjenesten. Opsjonen har en 
kostnad på kr. 200.000,- Daglig leder har 
utarbeidet et forslag til 
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kostnadsfordeling mellom de fire 
kommunene i Fastlands-Lofoten, basert 
på Agdenes-modellen. Lofotrådet bør 
også undersøke om Nordland 
fylkeskommune har mulighet til å bidra 
til finansiering av samfunnsanalysen.  
 
Det er ønskelig at Lofotrådet arrangerer 
en konferanse om samfunnsmessige 
konsekvenser av sykehustjenester og ev. 
nedbygging av disse, hvor Menon deltar 
med fremlegging av resultater av 
samfunnsanalysen. Det jobbes med 22. 
februar som arbeidsdato. Konferansen 
bør legges til Lofoten, og Svolvær kan 
være en god lokasjon. Det kan også bli 
aktuelt å arrangere en presentasjon av 
samfunnsanalysen for nasjonale 
beslutningstagere og aktører i Oslo.  
 
AU diskuterte også mulighet for å 
synliggjøre problemstillinger som ikke 
har vært like synlige i debatten, som 
kvinnehelse og avstandsulemper fra 
Moskenes. Ordførerne er positive til å 
bidra til mediesaker og det er viktig med 
god dialog og koordinering.  
 
Vedtak: 
Kostnadsfordeling av opsjon vedtas som 
foreslått, men daglig leder undersøker 
mulighet for finansiering fra Nordland 
fylkeskommune.  Lofotrådet ønsker å 
arrangere en konferanse i Lofoten i 
forbindelse med fremlegging av 
samfunnsanalysen.  

9/24 Samarbeid i Midtre 
Hålogaland 

 Daglig leder informerte. Det blir ikke 
felles ordførermøte på Sortland 24. 
januar, men daglig leder jobber videre 
med et slikt møte i samarbeid med 
sekretariatene i Vesterålen og 
Hålogaland. 
 
Vedtak: 
Tas til orientering. 

10/24 Årets lofoting  Vedtak: 
Utsettes til neste AU-møte 

11/24 Koordinering av 
representantskaps
møter og LUT 

 Vedtak: 
Utsettes til neste AU-møte 

12/24 Cruisestrategi for 
Lofoten 

 Daglig leder i Destination Lofoten, Line 
Renate Samuelsen, innledet. Det er 
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ønskelig at Lofoten blir enige om 
overordnede prinsipper og mål for 
cruisetrafikk, med mål om at denne blir 
destinasjonsstyrt og ikke reder-
/agentstyrt. Et mulig virkemiddel er 
ansettelse av en cruisekoordinator. 
 
Vedtak: 
Destination Lofoten utarbeider forslag til 
felles ramme/målsetning for cruise i 
Lofoten som sendes som sak til LR 1-
2024. Forslag skal også inkludere 
intensjon om og prosess for bedre 
koordinering av cruiseturister i Lofoten. 
Saken behandles deretter videre i KRU 
med sikte på felles sak til 
kommunestyrene i Lofoten.  

13/24 Destinasjons-
ledelse 

 Daglig leder i Destination Lofoten, Line 
Samuelsen, orienterte om at det for 
resertifisering som bærekraftig reisemål 
er nødvendig å etablere en 
destinasjonsledelse i Lofoten. 
 
Alternative modeller er: 
- Et helt nytt utvalg 
- Hver kommune etablerer egen 
destinasjonsledelse 
-Et utvidet lofotrådsmøte 
 
Vedtak: 
Destination Lofoten utarbeider sak til 
neste LR-møte med forslag til etablering 
av destinasjonsledelse etter modell 3, 
som utvidet lofotrådsmøte.  

14/24 Eventuelt: 
Strategisamling 

 Det er ønskelig med en fysisk 
strategisamling for ordførerne for å 
legge til rette for erfaringsoverføring, 
samt strategi og arbeidsmetoder.  
 
Vedtak: 
Daglig leder planlegger og kaller inn til en 
fysisk strategisamling i nær fremtid. 

 
 
Lofoten, 13.1.2024 
____________________ 

Gaute Wahl 

Daglig leder Lofotrådet 

 


